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Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
  
 W odpowiedzi na Pana wniosek dotyczący oferty edukacyjnej Zespołu Szkół Technicznych im. 
Ignacego Mościckiego informuję, iż żadne decyzje w tej sprawie nie zostały jeszcze podjęte. 
 
W dniu 21 grudnia 2021 r. została rozesłana ankieta do uczniów klas ósmych tarnowskich szkół 
podstawowych dotycząca ich preferencji przy wyborze szkoły ponadpodstawowej. Taka sama ankieta 
została skierowana do wójtów i burmistrzów skupionych w Aglomeracji Tarnowskiej, z prośbą o jej 
rozpowszechnienie wśród uczniów swoich szkół. 
Wyniki tej ankiety będą jedną ze wskazówek przy tworzeniu  planu naboru do szkół 
ponadpodstawowych. 
 
 Pozostałe  elementy, które są brane pod uwagę przy tworzeniu tego  planu to zapotrzebowanie 
rynku pracy oraz „Obwieszczenie Ministra Edukacji i Nauki w sprawie prognozy zapotrzebowania na 
pracowników w zawodach szkolnictwa branżowego na krajowym i wojewódzkim rynku pracy”. 
W szkolnictwie zawodowym czynnikiem, który determinuje rozwój tego sektora edukacji jest brak 
kadry pedagogicznej. Każda tarnowska szkoła techniczna i branżowa musi brać pod uwagę swoje  
możliwości kadrowej – jest to dla nas sytuacji bardzo trudna, ponieważ obecnie w tego typu 
placówkach zatrudnianych jest wielu nauczycieli emerytów i nie mamy żadnych gwarancji, że zechcą 
pracować w następnych latach. 
 
Biorcą powyższe pod uwagę plan oferty edukacyjnej dla tarnowskich szkół ponadpodstawowych to 
działania wspólne dyrektorów szkół i organu prowadzącego. 
 
 
  Jeśli chodzi o zakupy związane z obchodami jubileuszu 110-lecia Zespołu Szkół Ekonomiczno-
Gastronomicznych im. Józefa Piłsudskiego  to będą one realizowane w miarę posiadanych środków. 
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